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Abstract (en)
The bung barrel has solid carrying and transport rings 1 which are shaped integrally out of the barrel shell near to the end surfaces of the barrel,
and in which the horizontal lower edge 2 of the ring and the vertical inner wall 3 of the ring form the resting surfaces for the barrel grippers. Each
carrying and transport ring is connected integrally to the barrel via a connection ring 4, formed from an axial extension of the cylindrical shell part of
the barrel, the groove base between the connection ring and the shell part 5, rising conically towards the end region 6 of the barrel, being arranged
with spacing below the horizontal resting surface of the carrying and transport ring.

Abstract (de)
Spundfaß mit in der Nähe der Faßendflachen aus dem Faßmantel einstückig ausgeformten massiven Trage- und Transportringen 1, bei denen der
waagerechte Ringunterrand 2 und die senkrechte Ringinnenwand 3 die Anlageflächen für den Faßgreifer bilden, und jeder Trage- und Transportring
über einen aus einer axialen Verlängerung des zylindrischen Faßmantelteils gebildeten Verbindungsring 4 mit dem Faß einstückig verbunden
ist, wobei der Nutengrund zwischen dem Verbindungsring und dem konisch gegen den Faßendbereich 6 ansteigenden Mantelteil 5 mit Abstand
unterhalb der waagerechten Anlagefläche des Trage- und Transportringes angeordnet ist.
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